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Protokoll	  styremøte	  7	  18-‐19	  i	  Akershus	  Bygdeungdomslag	  

Sted:	  	   	   Grønt	  Fagsenter,	  Hvam    	  

Dato:	   	   25.	  september	  2018	  	  

Tid:	  	   	   Klokken	  18.30	  	  

Bevertning:	  	   Maja	  

Tilstede:	  	   Jorunn	  Bogstad,	  Kjersti	  Bogstad,	  Maja	  Aas,	  Sissel	  Strøm,	  Hedda	  Trandem,	  Hjalmar	  
Nordby,	  Marie	  Tveit,	  Inger	  Johanne	  Brandsrud,	  Grete	  Grøndahl	  

Forfall:	  	   Anne	  Margrethe	  Elton,	  Terje	  Romsaas,	  Ingrid	  Grene	  Henriksen,	  Kristine	  Tveit,	  Jørgen	  
Klaseie,	  	  

Møteleder:	  	   Jorunn	  Bogstad	  

Referent:	  	   Kjersti	  Bogstad	  

Saksrekkefølge:	  1.18	  -‐	  2.18	  –	  29.18	  –	  3.18	  –	  23.18	  –	  8.18	  –	  9.18	  –	  14.18	  –	  4.18	  –	  7.18	  –	  5.18	  –	  17.18	  –	  
11.18	  –	  22.18	  –	  6.18	  –	  20.18	  

	  

Sak	  1.18	   Godkjenning	  av	  innkalling	  og	  saksliste	  	   Jorunn	  

Elementer	  fra	  debatten	  	   Innkalling	  sendt	  ut	  18.09.19	  og	  påminnelse	  ble	  sendt	  på	  SMS	  
24.09.18	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  godkjenner	  innkalling	  og	  saksliste	  	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  godkjenner	  innkalling	  og	  saksliste	  

	  

Sak	  2.18	   Godkjenning	  av	  protokoll	  	   Jorunn	  

Elementer	  fra	  debatten	  	   Protokoll	  etter	  styremøte	  nr.	  6	  ble	  sendt	  ut	  på	  mail	  05.09.18	  
Et	  vedtak	  var	  feil	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  godkjenner	  protokoll	  fra	  det	  6.	  styremøtet	  18-‐19	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  godkjenner	  protokoll	  fra	  det	  6.	  styremøtet	  18-‐19,	  med	  
de	  endringer	  som	  kom	  frem	  i	  møtet	  

	  

Sak	  3.18	  	   Referatsaker	  	  

3.1	  A	   Akershus	  Bondelag	  	   Maja	  

3.1	  B	   Akershus	  Bygdekvinnelag	  	   Jorunn	  

3.3	   AU	   Jorunn	  
3.4	  	   Norges	  Bygdeungdomslag	  	   Inger	  Johanne	  

Elementer	  fra	  debatten	  	  

Har	  behandlet	  to	  søknader	  fra	  Landsstevnefondet.	  Gjerdrum	  og	  
Vestby	  har	  fått	  innvilget	  søknadene.	  
NBU	  jobber	  med	  ny	  hjemmeside,	  og	  ABU	  må	  føre	  over	  alt	  fra	  den	  
gamle	  hjemmesiden,	  over	  til	  den	  nye.	  
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Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  orienteringssakene	  til	  orientering	  	  
Vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  orienteringssakene	  til	  orientering	  	  
	  

	  

Sak	  4.18	   Organisatorisk	  arbeid	   Kjersti	  

4.1	  	   Orientering	  om	  nemndsarbeid	  	  

Innspill	  fra	  debatten	  	   Laget	  oversikt	  over	  kontaktinformasjon	  til	  lokallagsledere,	  og	  
oversikt	  over	  lokallagsstyrene	  	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  

Vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  

4.2	   2.	  representantskap	  i	  NBU	  

Elementer	  fra	  debatten	  	   Nytt	  medlemsregister	  og	  hjemmeside	  er	  underveis.	  	  
2.	  rep.	  skap	  flyttes	  til	  siste	  helga	  i	  september	  	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  	  

Vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  	  

4.3	   Ledersamling	  

Elementer	  fra	  debatten	  	  
Leder-‐	  og	  nestledersamling	  blir	  onsdag	  14.	  november	  2018	  
Sissel	  sjekker	  ut	  lokale	  i	  Vestby	  
Nærmere	  program	  for	  møtet	  blir	  diskutert	  neste	  styremøte	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  arrangerer	  ledersamling	  i	  november	  	  

Vedtak	   Fylkesstyret	  arrangerer	  leder-‐	  og	  nestledersamling	  14.	  november	  

4.7	   Årsmeldingsskjemaer	  	  

Elementer	  fra	  debatten	  	   Kun	  tre	  lokallag	  som	  har	  fått	  godkjent	  årsmeldingsskjema.	  	  
Må	  leveres	  innen	  1.	  oktober	  for	  å	  få	  5000	  kr	  fra	  NBU	  

Forslag	  til	  vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning	  	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning	  	  

	  

	  

Sak	  5.18	  	   Bygdepolitisk	  arbeid	  	  	   Maja	  

5.1	   Orientering	  fra	  nemndsarbeid	  	  

Elementer	  fra	  debatten	  	   ABU	  kom	  i	  Romerikes	  Blad	  etter	  aksjon	  mot	  3.	  rullebane	  
Sendt	  ut	  pressemelding	  fra	  Høstkurs	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  	  
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Sak	  6.18	   Økonomi	   Anne	  Margrethe	  	  

6.1	   Orientering	  om	  økonomien	  	  

Elementer	  fra	  debatten	  	  

Betalt	  høstkurs,	  og	  utlegg	  i	  forbindelse	  med	  dette.	  	  
Søkt	  tevlingsrefusjon	  for	  frukt	  og	  grønt.	  
Betalt	  hytta	  til	  trysilturen	  
2150	  kroner	  per	  deltaker	  for	  høstkurs,	  begynner	  utfakturering	  til	  
helga	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning	  	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning	  	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

Sak	  7.18	   Aktivitet	  og	  kultur	  	   Sissel	  	  

7.1	  	   Orientering	  fra	  nemndsarbeid	  	  

Elementer	  fra	  debatten	  	   Hatt	  nemndsmøte	  hvor	  de	  evaluerte	  Landsstevne,	  og	  planla	  
Trysiltur	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  	  	  

7.4	  	   NBUs	  Høstarrangement	  2018	  

Elementer	  fra	  debatten	  
Kjører	  Østerdalen	  med	  26	  seters	  buss	  
Sissel	  ordner	  bingo,	  adjektivfortelling	  og	  andre	  aktiviteter	  under	  
turen	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning	  	  

Vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning,	  og	  har	  det	  gøy	  på	  bussen!	  

7.5	  	   Trysiltur	  2019	  

Elementer	  fra	  debatten	  	  
Hytta	  er	  betalt.	  	  
Påmeldinga	  er	  full,	  i	  tillegg	  til	  venteliste	  i	  tilfelle	  avmeldinger	  
Sissel	  undersøker	  muligheten	  for	  å	  booke	  kjelleren	  på	  hytta	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning	  	  	  	  

Vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning.	  Sissel	  booker	  kjellerleilighet	  i	  
samme	  hytta	  som	  allerede	  er	  leid.	  	  
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Sak	  8.18	   Tevling	  	   Marie	  	  

8.1	   Orientering	  fra	  nemndsarbeid	  

Elementer	  fra	  debatten	  	   Alt	  under	  kontroll	  til	  ABUs	  Høstarrangement	  

Forslag	  til	  vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  

8.5	   Tevlere	  på	  NBUs	  Høstarrangement	  	  

Elementer	  fra	  debatten	  	   De	  fleste	  som	  skal	  på	  Høstarrangementet	  fra	  ABU	  skal	  tevle	  i	  løpet	  i	  
helgen	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  	  

Sak	  8.10	  	   Tevlingsutstyr	  til	  motorsag	  

Elementer	  fra	  debatten	  	  
Vært	  i	  kontakt	  med	  Eidsvoll	  vgs.	  om	  sveising	  av	  utstyr.	  Skal	  kun	  ha	  
betalt	  for	  utstyret,	  ikke	  selve	  jobben.	  Avventer	  endelig	  svar	  fra	  
faglærer	  om	  de	  tar	  jobben.	  

Forslag	  til	  vedtak	   	  

Vedtak	   Marie	  jobber	  videre	  med	  saken,	  og	  avventer	  svar	  fra	  Eidsvoll	  vgs.	  

Sak	  9.18	   Nybrott	  	   Hjalmar	  

9.1	  	   Orientering	  fra	  nemndsarbeid	  	   	  

Elementer	  fra	  debatten	  	   	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  	  

9.2	   Medlemstall	  

Elementer	  fra	  debatten	  

824	  medlemmer	  per	  25.09.2018	  
3.	  året	  på	  rad	  det	  er	  nedgang	  i	  medlemsmassen	  i	  NBU	  –	  hva	  skal	  
gjøres	  for	  å	  snu	  denne	  trenden?	  	  
Ledersamling	  i	  november	  –	  ringe	  ikke	  betalte	  medlemmer.	  Være	  
flinke	  til	  å	  følge	  opp	  lokallagene	  slik	  at	  de	  gjennomfører	  alle	  
planene	  som	  ble	  lagt	  frem	  på	  Høstkurs.	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning	  	  

Vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning	  	  
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9.3	   Vervekampanje	  	  

Elementer	  fra	  debatten	  	   Lage	  en	  «logo»	  i	  power	  point	  på	  vervekampanjen.	  Hedda	  fikser	  
dette,	  slik	  at	  vi	  kan	  legge	  ut	  på	  sosiale	  medier.	  

Forslag	  til	  vedtak	  	   	  

Vedtak	   Hedda	  lager	  en	  plansje	  om	  vervekampanjen.	  Fylkesstyret	  jobber	  
aktivt	  med	  kampanjen.	  	  

Sak	  10.18	   EKKO	   Hedda	  

10.1	   Orientering	  

Elementer	  fra	  debatten	  	   Neste	  deadline	  er	  7.	  november,	  så	  en	  får	  med	  stoff	  fra	  Aksjonsuka	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering.	  Ny	  deadline	  på	  blad	  nummer	  
fire	  er	  7.	  november	  
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Sak	  11.18	   Info	   Hedda	  

11.1	   Orientering	  fra	  nemndsarbeid	  	  	  

Elementer	  fra	  debatten	  	   Oppdatere	  ABU	  sin	  Flickr	  konto.	  	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  

11.4	  	   ABUs	  hjemmeside	  	  

Elementer	  fra	  debatten	  	   Holder	  kalenderen	  oppdatert	  på	  den	  hjemmesiden	  som	  er	  nå,	  men	  
legger	  ikke	  ut	  noe	  mer	  før	  ny	  hjemmeside	  fra	  NBU	  er	  på	  plass.	  

Forslag	  til	  vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  diskusjonen	  til	  etterretning	  	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  diskusjonen	  til	  etterretning	  

11.5	  	   SoMe-‐kurs	  	  

Elementer	  fra	  debatten	  	  

Fylkesstyret	  ønsker	  et	  SoMe	  kurs.	  	  
Må	  være	  medlem	  av	  NBU	  for	  å	  delta	  på	  kurset.	  	  
Maja	  sjekker	  ut	  lokale	  i	  Sørum	  kommunehus.	  
Januar	  er	  ønsket	  tidspunkt,	  onsdag	  9.	  eller	  onsdag	  16.	  januar	  legges	  
frem	  som	  forslag	  for	  Thomas	  Engeset.	  

Forslag	  til	  vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning	  	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  arrangerer	  kurs	  i	  Instagram	  for	  medlemmer	  i	  NBU.	  
Kjersti	  tar	  kontakt	  med	  kursholder	  og	  Maja	  ordner	  lokale.	  	  

Sak	  14.18	  	   Høstkurs	  	   Kjersti	  

14.3	   Evaluering	  	  

Elementer	  fra	  debatten	  

Evalueringen	  viste	  at	  størstedelen	  av	  kursdeltakerne	  var	  veldig	  
fornøyd	  med	  Høstkurs.	  
Maja	  har	  sendt	  ut	  pressemelding	  fra	  helga.	  
Kjersti	  tar	  med	  tilbakemeldingene	  i	  møtet	  til	  hotellet	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning	  	  

Vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning	  	  

14.4	   Høstkurs	  2020	  	  

Elementer	  fra	  debatten	  	  
Fylkesstyret	  velger	  å	  avvente	  å	  booke	  hotell	  til	  Høstkurs	  2020.	  Opp	  
til	  neste	  år	  styre	  om	  de	  ønsker	  å	  avholde	  Høstkurs	  2.	  eller	  3.	  helga	  i	  
september.	  

Forslag	  til	  vedtak	  	   	  

Vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  opp	  saken	  i	  mars/april	  2019	  
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Sak	  16.18	   Aksjonsuka	  2018	   Maja	  

Elementer	  fra	  debatten	   Maja	  skriver	  uttale,	  og	  tar	  en	  intervjurunde	  med	  folk	  angående	  
«Hogg	  for	  fremtida»,	  som	  brukes	  i	  SoMe.	  	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning	  	  

Vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  etterretning	  	  

Sak	  17.18	   ABUs	  sommerstevne	  2019	   Hjalmar	  

17.1	   Orientering	  ABUs	  sommerstevne	  2019	  

Elementer	  fra	  debatten	  	  
Avholdt	  første	  møte	  i	  komiteen	  
Sommerstevne	  blir	  14.-‐16.	  september	  2019	  
Jobber	  med	  å	  finne	  sted	  for	  å	  avholde	  stevne	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  	  

Sak	  18.18	   Ut	  på	  tur	  med	  ABU!	   Jorunn	  

Elementer	  fra	  debatten	  	   Hedda	  lager	  logo	  for	  arrangementet,	  for	  å	  fronte	  det	  bedre	  i	  SoMe.	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  	  

Sak	  20.18	   NBUs	  Høstarrangementet	  2019	  	   Maja	  

20.1	   Orientering	  	  

Elementer	  fra	  debatten	  	  
Fornøyde	  med	  møtet	  om	  forventningsavklaringer	  sammen	  med	  HK	  
og	  Fylkesstyret.	  	  
Jobbes	  med	  rammebudsjett	  og	  nemnder	  

Forslag	  til	  vedtak	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  

Vedtak	  	   Fylkesstyret	  tar	  saken	  til	  orientering	  	  
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Møte	  hevet	  21.48	  

	  

Eventuelt	   	  

Elementer	  fra	  debatten	  	  

Invitert	  i	  80	  årslag	  til	  Østfold	  Bygdeungdomslag	  20.	  oktober	  –	  Sissel	  
drar	  for	  å	  representere	  ABU.	  Jorunn	  fikser	  gave	  til	  ØBU.	  	  
Hold	  av	  helga	  9.-‐11.	  november,	  må	  stå	  på	  stan	  på	  Agroteknikk	  	  
Lokallag	  har	  fått	  forespørsel	  om	  å	  gå	  med	  bøsser	  for	  
Kreftforeninga,	  vi	  fra	  fylkesstyret	  sier	  GO!	  

Møteplan	  
Styremøte	  31.	  oktober	  18.30	  på	  Grønt	  Fagsenter	  –merk	  ny	  dato	  
Styremøte	  28.	  oktober	  18.30	  på	  Grønt	  Fagsenter	  
Julebord	  for	  Fylkesstyret	  15.	  desember	  hos	  Hedda	  


